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Predsjednik Vlade Republike Hrvatske i predsjednik Hrvatske demokratske zajednice 

Andrej Plenković tijekom nedavnog posjeta Varaždinskoj županiji istaknuo je važnost 

ulaganja u skrb za starije osobe. Podsjetio je na činjenicu da je Vlada u zadnje dvije 

godine osigurala financijsku konstrukciju za izgradnju čak 18 centara za starije osobe 

diljem Hrvatske.

- To su novi koncepti gdje se pruža usluga i stacionarna za umirovljenike, gdje se pruža i 

izvaninstitucionalna skrb, a to znači da umirovljenici mogu dolaziti na dnevni boravak u te 

centre, a jednako tako postoje stručni ljudi koji dolaze u njihova kućanstvo da im pomažu. 

Nažalost, u proteklom razdoblju nije bilo zahtjeva sa strane gradova ovdje u Varaždinu, a u

partnerstvu sa Županijom – izjavio je premijer Plenković dodavši kako je siguran da će na 

inicijativu župana Anđelka Stričaka i kandidatkinje za gradonačelnicu Grada Varaždinu, 

doktoricu Spomenku Kiđemet-Piskač, taj projekt krenuti i u Varaždinskoj županiji.



- Kao što znamo, ovdje je više od 40.000 umirovljenika u Varaždinskoj županiji, a potrebe 

za institucionalni smještaj i izvaninstitucionalnu potporu umirovljenicima su velike, pa će 

Vlada rado podržati takav zahtjev koji će doći od strane aktualnog i budućega župana, 

gospodina Stričaka – poručio je premijer.

Na premijerovu izjavu osvrnuo se aktualni župan Varaždinske županije i HDZ-ov kandidat 

za novi mandat, Anđelko Stričak.

- Zahvaljujem predsjedniku Vlade na podršci i prepoznavanju važnosti ove teme. 

Varaždinska županija nosi naziv Županija - prijatelj zlatne dobi, s razlogom. Na sjednicama

Županijske skupštine o potrebi razvoja mreže usluga za starije osobe raspravljalo se više 

puta. Međutim, važno je naglasiti kako na natječaj Ministarstva rada, mirovinskog sustava, 

obitelji i socijalne politike nisu mogle aplicirati županije kao nositelji projekata, već 

isključivo općine i gradovi, dok su županije mogle biti samo partneri. Nažalost, izostala je 

inicijativa s razine lokalnih jedinica - istaknuo je Stričak napomenuvši kako je uvjeren da će

se to promijeniti s dolaskom Spomenke Kiđemet-Piskač na mjesto gradonačelnice Grada 

Varaždina.

- S dolaskom naše kandidatkinje za gradonačelnicu Varaždina, doktorice Kiđemet-Piskač, 

vjerujem da će se stvari pokrenuti. Dok su neki umjesto konkretnih rješenja samo nudili 

izgovore, ona ima viziju, znanje i volju surađivati sa svima. Mi znamo kako i spremni smo -

poručio je Stričak.


